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SpecialThanks I Le Spécial Remercie

Once again, Dr. Yosef Wosk and the Wosk family have generously 
assisted the Alcuin Society to expand the importance of the Alcuin 
awards for book design. With their financial help we have been able to 
improve the awards catalogue, bring judges from outside British 
Columbia, exhibit the awarded books throughout Canada, and make 
other enhancements to the programme. As well as helping us financially 
over a period of eight years, Dr. Wosk has, with enthusiasm, wisdom, 
and specific clear advice, helped us to increase the awards from the 
relatively modest undertaking they once were to the nat ional competi­
tion they are today.

We are grateful to Dr. Wosk and his family for their continued 
support.

Une fois de plus, la générosité financière du Dr Yosef Wosk et de sa 
famille a rendu possible l’avancement des Prix Alcuin. Avec leur appui 
nous avons pu améliorer la présentation du catalogue des gagnants, 
monter des expositions de livres gagnants à l'extérieur de la Colom­
bie-Britannique, faire venir des juges d’autres provinces canadiennes, 
et faire d’autres améliorations au concours. De plus, le docteur Wosk 
lui-même, sur une période de huit ans, nous a aidés non seulement 
financièrement mais avec enthousiasme et sagesse. Ses conseils 
raisonnés et précis ont contribué à changer les prix d’une tentative 
relativement modeste à un concours national.

Nous en sommes très reconnaissants envers la famille Wosk pour 
leur soutien.
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